
Intervija Nemateriālā kultūras mantojuma vērtības pieteikumam “Latviešu 
tradicionālo jostveida audumu darināšana” 
 

 

Kādu laiku strādāju Lielbritānijā un ļoti ilgojos pēc Latvijas, pēc visa latviskā. Kad 

atgriezos, meklēju iespēju iesaistīties kādā rokdarbu grupā, kur varētu aust vai 

darināt tautas tērpu. Beidzot man laimējās iepazīties ar Edīti (Edīte Kuzmane) un 

bija iespēja darboties Lielvārdē. Edīte palīdzēja uzmest pirmo velku bizi un mācīja 

aust villaini. Paldies par to! 

Laikam ejot, iesaistījos Edītes vadītajā Lielvārdes jostu kopā un varēju apgūt 

dažādas jostu aušanas tehnikas. Pagaidām darbiņu nav daudz, bet ir patiesa 

interese aust, celot un pīt. 

Vai ieteiktu citiem? - Noteikti! Tas bagātina un savā ziņā arī relaksē. Ir interesanti 

satikties, uzklausīt meistaru pieredzi. 

 

Daudz radošu ideju turpmākajos gados un paldies, ka tādi esiet! 
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